



Since 1962

# 南加州中華科工學會

Chinese-American Engineers  
and Scientists Association of  
Southern California

**CESASC**  
www.cesasc.org

Press Release

新聞發布

The Chinese-American Engineers and Scientists Association of Southern California (CESASC) will hold its 54th Annual Convention on April 23, 2016 at UCLA Carnesale Commons. This year's Convention will be co-hosted with UCLA Sustainable LA Grand Challenge. To learn more about the "LA Grand Challenge", please go on <http://grandchallenges.ucla.edu/sustainable-la/>. The Convention will have daytime technical symposium and evening gala for professional award presentation featuring a Keynote speaker. The Convention theme for this year is "Better Environmental, Better Life."

The Convention will also feature STEM, Student scholarship, and Business innovation competitions for students from high school to college and graduate school. For detailed information about the competitions, please go on [www.cesasc.org](http://www.cesasc.org).

In summary,

## 1. STEM competition:

Qualification: students 6-12 grade

Competition form: essay writing

Topic: future technology that can improve human life

Due date: March 30, 2016

Award: Trophy plus \$500 (1<sup>st</sup> prize), \$250 (2<sup>nd</sup> prize), and \$100 (3<sup>rd</sup> prize)

## 2. CESASC Scholarship

Qualification: students in college, sophomore to post-graduates

Competition form: application package including 5 parts (see website for details)

Topic: better environment, better life

Due date: February 29, 2016

Award: \$500 - \$1000

## 3. Student business innovation competition

Qualification: students in college, and post-doctoral, and new graduates

Competition form: application package and verbal presentation on April 23, 2016 (see website for details)

Topic: better environment, better life

Due date: February 29, 2016

Award: A paid round trip (airfare Los Angeles - Suzhou and local lodging expenses) to a business venture camp sponsored by Suzhou-UCLA ITA in Suzhou in summer of 2016.

## 新聞發布

南加州中华科工学会（Chinese-American Engineers and Scientists Association of Southern California (CESASC)）將於 2016 年 4 月 23 日在加州大学洛杉矶分校（UCLA）举行其 54 届年会。今年的年会将于 UCLA 的“持续性洛杉矶大挑战”项目联合举办（关于“持续性洛杉矶大挑战”请点击：<http://grandchallenges.ucla.edu/sustainable-la/>）。年会将有日间科技研讨会和颁专业成就颁奖典礼晚宴。今年的年会的主题是“美麗環境，美好生活”。

今年的年会将有三项学生竞赛，包括高中生，大学生，及研究生竞赛项目有（1）科学，技术，工程，数学 (STEM)，（2）南加州中华科工学会奖学金，（3）青年创业竞赛。细节请上网站。简节如下：

### **（1） 科学，技术，工程，数学 (STEM)**

资格：6-12 年级学生

竞赛方式：论文

题目：可以改善人类生活面貌的未来科技

报名截止日期：2016 年 3 月 30 日

奖励：奖杯和奖金[\$500 (首奖), \$250 (二等奖), \$100 (三等奖)]

### **（2） 南加州中华科工学会奖学金**

资格：大学 2 年级到研究院学生

竞赛方式：申请书含 5 条文件（细节见网站）

题目：美麗環境，美好生活

报名截止日期：2016 年 2 月 29 日

奖励：奖金[\$500 - \$1000]

### **（3） 青年创业竞赛**

资格：大学和研究院学生，博士后，及新毕业生

竞赛方式：申请书和年会当天（2016 年 4 月 23 日）口头答辩

题目：美麗環境，美好生活

报名截止日期：2016 年 2 月 29 日

奖励：参加 2016 中国苏州独墅湖大学生创业夏令营（主办方（Suzhou UCLA-ITA）负责往返机票（洛杉矶-苏州）和住宿的费用）